
Nr. 6 juni  2015                   36. årgang  

   Kalenderen 
juni 

 3.  Medlemsmßde om det kommende 

kommunale budget, Birkelund-

g¬rd , kl. 19.30 

5. Grundlovsmßde , Hßjerupg¬rd  

VallensbÞk, kl. 12 

9. Kommunalbestyrelsesmßde, R¬d-

huset, kl. 18.00 

15.   Bestyrelsesmßde,  Birkelundg¬rd, 

kl. 19.30 

16.  LÞsekreds hos Paw, KÞrg¬rden 4. 

2. sal , kl. 19-21 

16.   Deadline for s-posten  

17.   Mßde i byudviklings-gruppen, Gal-

gebakken Vester 1-8A, kl. 19.30 

25.   Kommunalbestyrelsesmßde, R¬d-

huset kl. 18.00 

30.   S-posten udsendes, Birkelundg¬rd    

kl. 17.30 

Vi ses  

Grundlovsdag  
I VallensbÞk  

Kl. 12. 

 

LÞs mindeord om  
 

Finn Aaberg s. 3 

Benny Blom-Jensen s. 13 

 

Vi bringer borgmesterens 

fine 1. maj tale  s. 6 

 

Indbydelse til mßde om 

kommunens ßkonomi d. 3. 

juni 

Socialdemokraterne i Albertslund  

 

S-posten  
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Medlemsblad for  

Socialdemokraterne i Albertslund. 

Redaktion: 

Jette Kammer Jensen (ansvarshavende) 

Britta S. Jßrgensen  (layout)
Britta.Schneider.Joergensen@skolekom.dk 

IndlÞg sendes eller mailes til: 

Jette Kammer Jensen 

Tranehusene 96, 2620, Albertslund 

Tlf  24 26 95 57 

e-mail: kammerjensen@webspeed.dk 

Deadline - se kalenderen bagest i bladet 

S-posten tilg¬r medlemmerne, Folkebib-

liotekerne, ABA, Albertslund Posten m.fl.  

Leveringsproblemer - kontakt 

Aage Jensen, tlf.. 60 35 05 02 

 

Jeg vil gerne vÞre medlem af Socialdemokratiet 

Navn: 

Adresse:   

By: Tlf.: Postnr.:  

E-mail:  

Ïnsker nedsat 

kontingent 

Ä P¬ grund af at vÞre fyldt 62 ¬r  

 

Dato:             /                 2015           Underskrift: 

Sendes til: Socialdemokraterne i Albertslund, v/ Else Boel, Stjernens Kvt. 5 C, 26.20  Albertslund 

 

 Information via mail:  

Tilmelding eller afmelding til:  

elseboel@stofanet.dk  

Husk ogs¬ at oplyse ny mailadresseò. 

Vi vil gerne kunne kontakte dig  

-   men vi mangler din mailadresse og 

telefonnummerðgerne mobil, s¬ vi 

kan sende en SMS 

S¬ send venligst oplysningerne til 

Else, der behandler alle oplysninger 

fortroligt 
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Finn Aaberg døde natten til tirsdag  

efter længere tids sygdom  
  

Tidligere borgmester i Albertslund Kommune, Finn 

Aaberg (S), døde natten mellem den 18. og den 

19. maj 2015. Finn Aaberg blev 75 ¬r. 

 

Borgmester i Albertslund Kommune, Steen Chri-

stiansen, udtaler om Finn Aaberg:  

 

òMed Finn Aabergs dßd har det kommunale Danmark mistet en af 

sine dygtigste og bedste borgmestre nogensinde. Albertslunds bor-

gere har mistet en ukuelig medborger og ildsjæl i udviklingen af 

vores by gennem årtier. Vi socialdemokrater har mistet en partifæl-

le, hvis indsats vil stå mejslet i vores erindring som en af de ypper-

ste for et fælles samfund, der ville børnene, miljøet og den kultu-

relle oplysning.  

 

Finn Aaberg var med sin menneskelige indsigt, sit politiske engage-

ment og sin intellektuelle kapacitet den drivende kraft i udviklingen 

af 'projekt Albertslund' på den københavnske vestegn. Som valgt til 

kommunalbestyrelsen i 1970 og gennem sine 31 år som borgme-

ster fra 1978,udviklede Finn Aaberg Albertslund som den ambitiøse 

socialdemokratiske velfÞrdsby med fokus p¬ bßrn, miljß og kultur.ò  

 

Finn Aaberg engagerede sig gennem sit mangeårige formandskab 

for Vestegnens Kraftvarmeselskab (VEKS) også i nationale og inter-

nationale miljø -  og energispørgsmål, og høstede stor anerkendelse.  

 

Finn Aaberg var et meget musisk menneske og optaget af kultu-

rens og musikkens betydning i hverdagen. Finn Aabergs ambitioner 

rakte fra at Albertslund fik sit eget symfoniorkester bygget op om-

kring byens musikskole til fra 1995 at være bestyrelsesformand for 

Danmarks Radio. Her dedikerede Finn Aaberg sin indsats til at kon-

solidere DR's rolle som public service virksomhed og senere DR's 

udflytning til Ørestaden, herunder realiseringen af DR's koncertsal, 

der i dag anerkendes som en af verdens bedste koncertsale.  

 

Æret være hans minde  

Steen Christiansen                      Gert Nielsen  

http://www.google.dk/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0CAcQjRw&url=http%3A%2F%2Fmja.dk%2Fartikel%2Fbiokemikeren-blev-bykonge&ei=JOhcVbn-BouasAH4uICgDQ&bvm=bv.93756505,d.bGg&psig=AFQjCNEWiw2fY_X2fkUWuanK3J-e8t7Qfw&ust=14322384
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Formanden skriver !  

Borgerlige karakterkrav lukker 

vores gymnasium 

De borgerlige partier konkurrerer om, hvem 

der kan bygge den højeste karaktermur om-
kring vores gymnasier  

Af Gert Nielsen  

 

Forhandlingerne om en gymna-

siereform endte uden resultat. 

De borgerlige krav om høje ka-

rakterer spændte ben for et 

forlig.  

 

Hvis det ulykkelige skulle ske, 

at Lars Løkke igen sætter sig i 

Statsministeriet og får flertal 

for de borgerlige krav, så luk-

ker Albertslund Gymnasium og 

en række andre gymnasier, der 

har mange elever fra hjem 

uden tradition for lange uddan-

nelser.  

 

Det vil gå ud over mønsterbry-

derne og cementere de sociale 

og uddannelsesmæssige skel. 

Det vil især ramme kommuner-

ne på vestegnen og de kommu-

ner, som ligger i udkantområ-

derne.  

 

Men det er jo ikke fornuftigt, at 

op mod ¾ af de unge skal gå i 

gymnasiet, mens erhvervsud-

dannelserne får stadigt færre 

unge, siger mange. Og det er 

rigtigt. Der vil opstå mangel på 

mange faglærte, og der vil væ-

re overskud af studenter, som 

ikke rigtigt kan bruge deres 

studentereksamen til noget.  

 

Men løsningen på dette problem 

er ikke at spærre vejen for 

mønsterbryderne på gymnasi-

erne. Løsningen skal søges i 

forbedringer af erhvervsuddan-

nelserne, forbedring af disse 

uddannelsers omdømme og ik-

ke mindst sikring af de nødven-

dige praktikpladser.  

 

Reformen af erhvervsuddannel-

serne kan måske rette noget op 

på dette, men der kan også 

være en frygt for, at den re-
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form ikke har en tilstrækkelig 

styrke og rækkevide til for alvor 

at få vendt skuden.  

 

De seneste tal for søgningen til 

erhvervsuddannelserne viser 

endnu en gang en lille tilbage-

gang i andelen af unge, der 

vælger den retning.  

 

Det er forbløffende, at alle par-

tier og alle med indsigt i de 

fremtidige behov på arbejds-

markedet kan være enige om, 

at tilgangen til erhvervsuddan-

nelserne er katastrofal ringe, og 

alligevel kan der ikke skabes de 

nødvendige forudsætninger for 

at ændre på tingenes tilstand.  

 

  

Dansk Industri laver velmenen-

de kampagner for at øge antal-

let af praktikpladser, men det 

er forsøgt før med ringe resul-

tat.  

 

Der skal langt stærkere indgreb 

til med en blanding af pisk og 

gulerod med markante økono-

miske incitamenter til erhvervs-

livet ï både i form af pålagte 

uddannelsesafgifter, hvis virk-

somhederne ikke opretter prak-

tikpladser og tilskud til de, der 

faktisk opretter pladserne.  

 

Og så skal der investeres mas-

sivt i erhvervsskolernes indret-

ning og udstyr og i forbedring 

af lærernes uddannelse og af 

deres løn ï og arbejdsvilkår.  

 

Det er vejen til at sikre en bed-

re balance i uddannelsen af vo-

res unge ï ikke at spærre de 

unge ude fra gymnasierne ved 

at bygge høje karaktermure.  

 

 

Har du kommentarer til dette, 

eller har du i øvrigt synspunkter 

og forslag er du velkommen til 

at skrive til mig på gn@bl.dk.  

 

Mßd vores lokale partifor-

ening p¬ hjemmesiden: 

          

        www.socalb.dk 

 
Den bliver lßbende  

opdateret og her kan du hente  

mange informationer 

 

Webmaster    (Hjemmeside) 

Helmer Baadsgaard ,  

Kratager 1,  tlf.: 26 23 21 68 

E-mail: webmaster@socalb.dk 



{-ǇƻǎǘŜƴ {ƛŘŜ с 

 

 

I weekenden fangede en avis-

overskrift mig:  

 

ò VelfÞrdstaten gjorde mig 

til mønsterbryder ï pas på 

denò  

 

Det var et debatindlæg af en 

37 -  ¬rig gymnasielÞrer Siddik 

Lausten. Siddik  startede sit 

indlæg med at skrive:  

 

òDen danske velfÞrdsstat er 

vigtig, og jeg er glad og stolt 

over at bo i et land, der har 

ressourcer til at hjælpe sam-

fundets udsatte. Jeg kan takke 

velfærdsstaten og en fantastisk 

lærer med overskud for, at jeg 

selv ikke længere tilhører bun-

den.ò  

 

Disse få linier rummer fortæl-

lingen om den socialdemokrati-

ske mission: et stærkt fælles-

skab, som gør det mu-

ligt for det enkelte 

menneske at folde sit 

fulde livspotentiale ud.  

 

Den mission har histo-

risk betydet, at vi soci-

aldemokrater altid har 

stået på kanten af 

fremtiden.  

 

Ikke midt i forandringen, for vi 

er forandringen ï den demo-

kratiske forandring ï i menne-

skers liv.  

 

I Albertslund. I Danmark. I Eu-

ropa.  På de øvrige kontinenter. 

Og vi er som politisk bevægelse 

og kraft noget ganske enestå-

ende: nemlig den eneste poli-

tisk - faglige bevægelse, der  er i 

vores historiske udgangspunkt 

og idegrundlag er international.    

 

Vi har alle dage vidst, at de 

herskende ï kapitalismen ï vil 

finde sammen på tværs af lan-

degrænser. Og skulle den brin-

ges under kontrol, så måtte det 

være ved, at almindelige men-

nesker kæmpede sammen for 

demokratiske rettigheder, for 

Borgmesterens 1. maj tale  
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social retfærdighed og økono-

misk lighed.  

 

Stærkest er det kommet til ud-

tryk i det skandinaviske vel-

færdssamfund, der verden over 

hyldes som retfærdig, demokra-

tisk. Så økonomisk solidt, at det 

er det samfund, som bedst ï 

trods alt ï  kan klare bølgerne, 

når ukontrollerede banker og  

virksomheder, river og flår i vo-

res samfund.  

 

Et velfærdssamfund, der bygger 

på mange menneskers engage-

ment og kamp gennem mange 

år. I deres liv. I deres hverdag, 

mens de passede arbejde og 

familie også.  Men først og sidst 

var de socialdemokrater. Som 

os.  

 

Fra slaget på Fælleden i 1876 til 

1899 -aftalen, der blev bygge-

stenene til den danske model. 

Og skabte de rammer, der gjor-

de, at man kunne kæmpe for 

en hverdag, der hang sammen.  

 

1915 -grundloven som blev den 

egentlige demokratiske grund-

lov, som gav kvinder, arbejdere 

og husmænd stemmeret. Det 

var der, vi vred demokratiet ud 

af borgerlighedens hænder og 

gjorde den til vores første byg-

gesten  i det sociale demokrati.  

 

Det var socialdemokrater, der 

skabte fremtidens stærke socia-

le lovgivning i 1930, mens nød 

og arbejdsløshed rasede. Stau-

ning og KK Steincke skabte det 

første, sociale sikkerhedsnet, 

hvor det ikke kun handlede om 

hjælp i nøden, men også om at 

færdes vel i livet.   

 

Og det var det socialdemokrati-

ske velfærdssamfund ï Fremti-

dens Danmark ï som gjorde det 

muligt at udvikle Danmark fra 

et tilbagestående landbrugsland 

til et moderne industrisamfund.  

 

Et moderne velfærdssamfund 

skød frem.  Med begyndende 

ligestilling på arbejdsmarkedet, 

nye job og boliger, nye skoler 

og uddannelsesinstitutioner. Og 

hele tiden med nye kampe. Ar-

bejdsmiljø. Kvindernes reelle 

ligestilling.  Autoritært demo-

krati overfor reelt demokrati på 

uddannelsesinstitutioner.  Ung-

domsoprør.  

 

Jeg læser i øjeblikket det tidli-

gere VS - folketingsmedlem Pre-

ben Wilhelms erindringer, og  

de er så velskrevet, at man kan 

mærke de dirrende, intense  

politiske modsÞtninger i 1960ô-

erne, især på venstrefløjen.  

 

Erindringerne hedder i øvrigt 

òMan kan sagtens vÞre bag-

klogò. Det er han s¬ ikke ï i sa-

gens natur. For Prebens værdi-

politiske afsæt er meget rodfæ-

stet. Skabte det resultater? Det 
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rykkede nok samfundsdebatten 

i 60ôerne og 70ôerne.  

 

Men det var den socialdemo-

kratiske pragmatisme, der 

skabte udviklingen af samfun-

det til et velfærdssamfund i 

bredeste forstand.  Ingen ste-

der tydeligere end lige her i 

Albertslund.  

 

En by for alle. Drømmen om et 

børnevenlig, miljøbevidst og 

kulturelt oplyst velfærdssam-

fund -  forpligtet på fællesskab, 

åbenhed, nærhed og demokra-

ti.  

 

Alle os her kender historien om 

byen. Der gik fra 3000 til 

30.000 indbyggere p¬ et split-

sekund.  En by for alle. Derfor 

de mange almene boligområ-

der. Ind med det grønne i by-

en.  Bßrnehaver, skoler, sfoôe-

re, der skød op som paddehat-

te. For at blive erklærede 

atomv¬benfri zoner i 80ôerne.  

Om det det nye demokrati med 

brugerbestyrelser i de kommu-

nale institutioner.  

 

Et stærkt fællesskab for at den 

enkelte kan folde sit liv ud her.  

 

Så derfor er og skal den social-

demokratiske mission i Alberts-

lund være livsfarlig for det bor-

gerlige idekompleks: først mig 

ï og så måske naboen.  

Vi socialdemokrater tror ikke 

på, at et moderne kontant-

hjælpsloft gør andet end at 

sætte et meget lavthængende 

loft over kommende mønstre-

brydere.  

 

Vi socialdemokrater tror ikke 

på, at et udpint dagpengesy-

stem gør andet end at sende 

kommende mønsterbrydere ud 

i glemslen.  Og det er en alvor-

lig sag for os Socialdemokrater 

i Albertslund.  

 

Også derfor er det vigtigt, at vi 

har en socialdemokratiske ledet 

regering d.16. september.  

 

For vores by er dedikeret til at 

skabe mønsterbrydere som Sid-

dik Lausten.  

Det er derfor, vi synes, at bør-

nene i institutionerne skal mø-

de uddannede pædagoger.  

 

Det er derfor, vi vil en skole, 

hvor børnene møder dygtige og 

engagerede lærere.  

 

Det er derfor, vi satser på at 

trække flere ungdomsuddan-

nelser til byen ï som vi lige har 

gjort med den nye HTX -

uddannelse på Albertslund 

Gymnasium.  

 

Det er derfor, vi er en superkul-

turby med Forbrænding, Musik-

Teater og Musikskole.  

 

Det er derfor, vi skaber fremti-
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dens grønne arbejdspladser i 

Hersted Industripark.    

 

Og vi er også dedikerede til at 

sørge for omsorg og pleje for 

de borgere, der hjalp mønster-

bryderne.  

Det er derfor, vi bygger fremti-

dens plejecenter og sundheds-

hus.   

 

Set med internationale øjne er 

den socialdemokratiske, skan-

dinaviske velfærdsmodel unik.  

 

De kommer her til for at se og 

lære. Også i Albertslund. Men vi 

kommer også til dem ï i form 

af Mogens Lykketofts formand-

skab for FNôs generalforsam-

ling.  

 

  Jeg tror ikke helt, at vi hver-

ken som parti eller land helt 

har fået ind under huden.  hvor 

stor en anerkendelse det er af 

det danske socialdemokrati  -  

og i særdeleshed Mogens.  

 

I flere årtier har det svenske 

socialdemokrati haft den skan-

dinaviske førertrøje i det inter-

nationale samfund.  Nu er det 

danske socialdemokrati, der 

har den på ï og forpligtelsen til 

hver dag at kæmpe for fred, 

social retfærdighed, demokrati 

og tolerance.   

 

Så mønstrebryderne bliver fle-

re verden over.   

Det er faktisk dejligt at være 

socialdemokrat.  

 

God 1. maj.  
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Set fra sidelinjen 

Af  Jette Kammer Jensen  

 

Hvornår regner du med at være 

hjemme igen, spørger gemalen, 

da jeg er på vej ud ad døren. 

Det varer vist ikke så længe, 

lyder mit svar, men dér tog jeg 

grueligt fejl!!  

 

Der er mange stole til borgere, 

der vil overvære kommunalbe-

styrelsesmøderne, men stolene 

er for det meste tomme.  

 

Dog er vi et par ihærdige bor-

gere, der måned efter måned 

dukker op og besætter 2 af de 

tomme stole: Ole S. D. Hansen 

og mig.  

 

Ole er spørgeren, og jeg er 

skriveren.  

 

Ole havde denne gang overvæ-

ret samtaler om servicen over-

for kommunens borgere, og det 

var just ikke roser, der faldt ud 

af de samtaler. Borgerservice i 

Albertslund har ry som Vesteg-

nens dårligste, og en læge i 

kommunen råder endda sine 

kunder til at tage til Glostrup, 

for de er langt, langt hurtigere 

til at udlevere et midlertidigt 

kørekort.  

Ole har et blomstrende sprog 

og en fornøjelig måde at stille 

spørgsmålene på, men tag ikke 

fejl, der er dybt engagement i 

hans spørgsmål.  

Borgerservicen i Albertslund er 

bare ikke service over for bor-

gerne ï jeg har prøvet det på 

egen krop og kan genkende 

Oles beskrivelse.  

Der er godt nok plads til for-

bedringer.  

 

Borgmesteren var sygemeldt, 

men viceborgmesteren lovede 

Ole et skriftligt svar.  

 

Vision for Albertslund Kom-

mune  

 

Albertslund blev grundlagt med 

det gode familieliv i tankerne 

og befolket af unge udflyttere 

fra København. De søgte lys, 

luft og bedre velfærd.  

Byen rummer i dag 106 for-

skellige nationaliteter, så vi har 

både fået en ældre befolkning 

og en større mangfoldighed i 

byen. Det skal vi tage vare på 
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ved at sikre gode fysiske ram-

mer, solide Albertslund står 

derfor midt i den mest spæn-

dende fysiske fornyelse i byen i 

mange år. Overalt renoverer vi 

byens boliger, og helt nye bo-

ligområder skyder op flere ste-

der i byen. Denne udvikling er 

ikke tilfældig.  

Med fængselsområdet og Al-

bertslund Centrum som centra-

le akser skaber vi et omdrej-

ningspunkt for byens liv. Nye 

fysiske forbindelser og tilbud til 

borgerne vil få Midtbyen til at 

hænge sammen.  

 

Her skal summe af nye og 

spændende aktiviteter inden for 

uddannelse, iværksætteri og 

kultur.  

 

Vi har allerede bygget et top-

moderne plejecenter og sund-

hedshus, som skal være med til 

at sætte en høj standard for 

sundheds -  og plejeområdet i 

Albertslund.  

 

Det er dette fundament, som 

skal skabe et godt grundlag for 

at være borger i Albertslund. Vi 

skal udnytte den fremdrift og 

energi, der er i byens udvikling 

lige nu.  

Derfor skal vi i de næste 10 år 

forstærke det grundlag, som 

fremtidens Albertslund skal 

bygges på.  

 

Vi drømmer især om, at Al-

bertslund er en god by for børn 

som fundament for et godt vok-

sen -  og seniorliv, og at det hele 

liv i Albertslund leves i en bæ-

redygtig og grøn by.  

 

Det er dét, vi vil i vores nye 

vision for Albertslund. Det 

handler om at udvikle en by for 

børnene, for det grønne og for 

fællesskabet.  

 

Sådan lyder indledningen til 

forslaget om ny vision og 

strategi, som skulle sendes i 

høring.  

 

Visionen er bygget op over 5 

indsatsområder:  

 

*  Nysgerrigt liv  

*  Grßnt liv 

*  Sundt liv  

*  Arbejdsliv  

*  FÞlles liv 

 

Albertslund skal være en god 

by for børn som fundament for 

et godt voksenliv, en grøn og 

bæredygtig by, og en by med 

et stærkt fællesskab ï en by, 
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de har krav på ï det der nor-

malt kaldes socialt bedrageri.  

Ingen kan have noget imod, at 

kommunen gør, hvad den kan, 

for at sikre at man kun får de 

ydelser, man har krav på, og at 

der ikke snydes på vægten.  

 

Men spørgsmålet er, om kon-

trolteamet går for langt ï altså 

om de retningslinjer, som de 

arbejder efter, er rimelige, og  

Enhedslisten havde foreslået 

nogle ændringer til teamets ret-

ningslinjer.  

 

Jeg synes, at det er en særde-

les relevant debat, som En-

hedslisten rejser, og som jeg 

håber ikke er slut med beslut-

ningen i kommunalbestyrelsen 

om at afvise Enhedslisten for-

slag.  

 

I et retssamfund er borgerne 

principielt uskyldige indtil det 

modsatte er bevist, og bevis-

byrden har samfundet. Normalt 

udøves dette princip ved, at det 

kræver begrundet mistanke, at 

gennemføre mere vidtgående 

undersøgelsesmetoder. Det lød 

for mig som om, at retningslin-

jerne klart overskrider dette 

fundamentale princip.  

 

Derfor var det beskæmmende 

for mig, at Enhedslisten blev 

stemt ned, og det kunne måske 

være undgået, hvis afstem-

ningstemaet havde handlet om 

Der var bred opbakning til, at 

udkastet bliver sendt i høring, 

men dog nogen murren over, at  

udkastet sendes i høring i som-

merferieperioden, hvor det kan 

være særdeles vanskeligt for 

bestyrelser i foreninger m.v., at 

finde en mødedato ï jeg deler 

bestemt denne murren,!  

 

Venstre skilte sig dog markant 

ud fra de øvrige partier:  

De kunne ikke tiltræde, at ud-

kastet blev sendt i høring, og 

så brugte Brian Palmund man-

ge, mange ord på, at han skam 

havde ført samtaler med borg-

mesteren, men at han ikke 

havde fået det, som han ville. 

Omvendt fremkom han så ikke 

på mødet med nogen reelle 

ændringsforslag, som kunne 

medsendes i høringen.  

 

Det er ærgerligt, at Venstre -

modellen -på- tinge får afsmit-

tende effekt lokalt: kritiser alt, 

men gør intet selv.  

 

Grænser for kontrolteamets 

ageren  

 

Enhedslisten havde fået et 

punkt på dagsorden, om at 

sætte nogle etiske retningslin-

jer for kontrolteamet.  

 

Kontrolteamet er en enhed i 

kommunen, der skal kontrolle-

re, at der ikke er borgere, som 

snyder sig til flere ydelser, end 
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Mindeord: 

 

Benny Blom-Jensen er afg¬et ved dßden 
 

Tidligere kommunalbestyrelsesmedlem Benny Blom-Jensen 

er afg¬et ved dßden den 30. april efter lÞngere tids sygdom. 

Benny var aktiv i Socialdemokratiet i Albertslund i mange 

¬r, herunder som formand fra 1980 til han blev medlem af kommunalbesty-

relsen og formand for teknisk udvalg i 1982. Efter at vÞre tr¬dt ud af kom-

munalbestyrelsen i 1990 har Benny i en periode vÞret formand for lignings-

kommissionen og senere skatteankenÞvnet, og har ogs¬ vÞret medlem af 

Þldrer¬det. Benny har ogs¬ vÞret aktiv som redaktßr af det lokale partiblad 

og har i det hele taget vÞret et sÞrdeles vÞrdsat medlem af Socialdemokrati-

et i Albertslund. Vi er mange, der stÞrkt vil savne dette altid saglige, loyale 

og venlige menneske med stort format. 

 

 

Steen Christiansen     Gert Nielsen 

Borgmester               Formand for Socialdemokratiet  

begrundet mistanke.  

Men jeg er enig med Helge Bo 

Jensen fra Enhedslisten i, at 

Stasi ikke har levet forgæves.  

 

De 2 punkter varede faktisk 2 

timer!!  

 

Hvem skal lave maden 

hvor??  

Vi har næsten færdigbygget et 

nyt plejecenter, og det blev be-

sluttet, at der ikke skulle være 

et produktionskøkken  

Ikke desto mindre ønskede 

Dansk Folkeparti og Enhedsli-

sten at det nu bliver undersøgt 

om muligheden for lokal pro-

duktion af mad til de ældre på 

plejehjemmet.  

Man tager sig hovedet!!  

Er de 2 partier ikke vel sent 

ude? ï eller betyder forslaget, 

at de vil have et produktions-

køkken i det nye plejecenter, 

og ï som SFôs Leif Pedersen 

sagde: det er da vist ikke po-

pulært med en etage mere på 

plejecentret.  

Det blev så heller ikke vedta-

get.  

Det varede længere end jeg 

havde forudset ï i hvert tilfæl-

de den tid, som jeg ville spen-

dere på et møde, hvor jeg godt 

nok synes, at der var plads til 

forbedringer af debatniveauet.  
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